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NYT FRA FORMANDEN

Vejarbejder i 2018

Jeg forventer, at vi får udført reparationen af vores cirkelbump på Willumsvej og
Grækenlandsvej i løbet af juni, så de dels bliver lidt stejlere og dels bliver forsynet med
nye hvide felter. Dette skulle gerne medvirke til, at billisterne overholder
fartbegrænsningen på 30 km/t, således at vejene bliver mere sikre at færdes på for
cyklister, fodgængere og legende børn.
Der vil endvidere blive opsat ”opmærksomhedsskilte”, der angiver, at der kan være
legende børn på vejene.

Af større vejarbejder kan det endvidere nævnes, at der vil blive udført en reparation af
kørebanen ud for Helikonsvej 2, da der er store huller og krakelering i asfalten.
Desuden vil belægningen på rabatterne mellem fliser og kantsten på længere
strækninger af Tønnesvej blive udskiftet med ny asfalt, da de er i meget ringe
forfatning.
Eftersom der kun er begrænsede midler til rådighed til vejarbejder ifølge budgettet, vil
der derudover kun blive udført mindre reparationer af vejene i år.

Træer på vores grønne områder

De nye kirsebærtræer er kommet godt i gang, og alle træerne er i god vækst.

Der er sat vandingsposer op omkring træerne, der i sommerhalvåret de næste 3 år
skal fyldes med 75 liter vand pr. træ om ugen. Dette er et stort arbejde, som Ulla og
Steen har påtaget sig, hvilket vi bør rose dem meget for.
Hvis træerne ikke bliver vandet tilstrækkeligt, vil nogle af dem dø og andre blive
toptørre, som vi ser det på det grønne areal længere nede af Pindosvej.

Det store lindetræ på plænen mellem Grækenlandsvej og Æginavej vil inden for en
måneds tid blive beskåret for tørre grene, så grenene ikke knækker af i stormvejr og
derved kan være til fare for dem, som færdes omkring træet. Arbejdet vil blive udført af
professionelle folk fra et privat firma med sky-lift.

Ove Løbner
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STATUS FRA FIBERNETUDVALGET

Tak for de mange svar på www.bit.ly/internet2300 - har du ikke allerede svaret, kan du
stadig nå det, vi vil gerne høre fra så mange som muligt.

Fibernetudvalget er nedsat på tværs af 4 grundejerforeningerne Aldershvile, Møllevang
og Højbo med det formål at undersøge konkrete muligheder for at etablere fibernet i
vores område, da det er et tilbagevendende ønske fra stadig flere grundejere.

Helt overordnet har vi i udvalget indtil videre modtaget svar fra 81 personer, hvoraf
langt de fleste bor i vores grundejerforening.
Over 90% har på en skala fra 1-5 (hvor 1 er lavest og 5 højest) svaret 4 eller 5 til
ønsket om et hurtigere internet. Derfor mener vi, at det giver mening at fortsætte
arbejdet i udvalget - faktisk har vi allerede diskuteret konkrete etablerings- og
driftsløsninger.

Vi er nået frem til at bl.a. pris, logningslovgivning og den nye
persondatabeskyttelseslov (GDPR) formentlig vil spænde ben for at vi selv kan eje
infrastrukturen omkring fibernettet. Derfor er vi i øjeblikket gået videre med at
undersøge forskellige løsninger, hvor en kommerciel spiller bliver både leverandør og
ejer af selve fiberen.

Umiddelbart findes der flere gode muligheder, som ser attraktive ud. Derfor vil vi bruge
sommeren på at få noget mere konkret på banen, så det bliver lettere at forholde sig til
det hele.

De forskellige løsninger har naturligvis forskellige fordele og ulemper, nogle
langsigtede og nogle kortsigtede. Vi stræber efter at finde en løsning med en mellem til
høj opstartspris og til gengæld med en mellem til lav månedlig pris. Bindingsperioden
ser ud til at blive max 6 måneder.

Vi er opmærksomme på, at der er kommet en ny “bredbåndspulje”, men desværre er vi
i vores område ikke kandidater til bevillinger derfra, da den er rettet mod områder
udenfor hovedstaden og andre større byer.

Vi stiler mod at have et godt tilbud at præsentere jer for i efteråret, således at vi
forhåbentlig kan få fibernet i Aldershvile i løbet af 2019.

Rasmus Vedel - Willumsvej 18
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Måske har du allerede sørget for at fjerne jord og ukrudt fra din rendesten, så regnvand
frit kan løbe til via rendestenen til kloakken - hvis ikke, så er det tid nu!

Det er vigtigt, at du også fjerner jord og grus og smider det i den almindelige
skraldespand for det koster mange penge når vi skal have tømt brøndene for den selv
samme jord og grus.

Husk også at hække, buske og træer ud til fortovet skal være klippet og beskåret, så man
som gående kan passere uhindret.

Bestyrelsen

REN RENDESTEN OG FRIT FORTOV
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På foreningens hjemmeside:
www.gf-aldershvile.dk

På www.facebook.com i gruppen:
Fredagsbar og andet godt på Grækenlandsvej

I Ulla's tyveri-sms-kæde:
Vi har desværre i perioder været plaget af indbrud og tyveri i
foreningen.

Tilmeld dig Ulla's sms-kæde (20 40 52 01), hvis du vil holdes
opdateret på den front.

HER KAN DU OGSÅ LÆSE NYT FRA ALDERSHVILE

På dette års generalforsamling blev det vedtaget at tilføje en tekst om hanegal og
hanehold til vedtægternes appendix A, hvori reglerne for nabovenlig adfærd er omtalt.
På seneste bestyrelsesmøde reviderede bestyrelsen derfor formuleringen af det første
afsnit i appendix A, så det nu lyder:

"Det henstilles til foreningens medlemmer:

At begrænse støj, der kan genere, uanset om
den stammer fra motor-redskaber, husdyr, musik
eller anden støjkilde. Specifikt henstilles der
til, at man ikke holder haner, unghaner og
hanekyllinger i grundejer-foreningen."

Vedtægterne og Appendix A+B kan læses på
www.gf-alderhvile.dk.

Bestyrelsen



7

Festudvalget disponerer over diverse gode ting, som foreningens medlemmer for en
rimelig pris kan leje i forbindelse med egen festivitas.

Overskuddet ved udlejningen går til sociale arrangementer i foreningen.

Kontakt Poul Erik Sørensen (Willumsvej 14) på mobil 20 47 15 93

1 stk. popcornmaskine / kr. 400,00

inkl. alt til 50 kræmmerhuse færdige popcorn

1 stk. pølserister / kr. 50,00

1 stk. pølsebrødsrister / kr. 50,00

1 stk. flødebollekastemaskine / kr. 50,00

2 stk. langbord 50 x 250 cm

inkl. 2 x 2 bænke / sætpris kr. 50,00

3 stk. pavilloner 4 x 8 m / kr. 150,00 pr. stk.

9 stk. borde 60 x 125 cm / kr. 25,00 pr. stk.

2 stk. borde 80 x 185 cm / kr. 25,00 pr. stk.

2 stk. EL-terrassevarmere / kr. 50,00 pr. stk

1 stk. ukrudtsbrænder inkl. gas / uden beregning

FESTUDVALGETS UDLEJNINGSSERVICE



Loppemarked og Sommerfest
lørdag den 9. juni 2018

se indstikket i bladet for mere info og tilmelding


